

北京王府井文华东方酒店礼遇 Privileges at Mandarin Oriental Wangfujing	「尚」会员 Crystal	「臻」会员 Opal	「譽」会员 Pearl	「瑞」会员 Emerald	「縉」会员 Sapphire	「雋」会员 Sapphire Plus
抵达酒店时获酒店高级管理人员接待 Greeting by Senior Management on arrival	✓	✓	✓	✓	✓	✓
贵宾抵店欢迎礼 VIP Welcome amenities	✓	✓	✓	✓	✓	✓
贵宾客房内办理入住 VIP in-room check-in	✓	✓	✓	✓	✓	✓
免费提早入住或延迟退房 Complimentary early check-in late check-out	-	✓	✓	✓	✓	✓
每次入住获免费熨烫、清洗或干洗三件衣服 Complimentary pressing or laundry or dry clean services for 3 pieces per stay	-	-	✓	✓	✓	✓
抵达酒店时升级至上一级客房类别 Upgrade to next category Upon arrival	-	-	-	✓	✓	✓
免费享用至多2人早餐 Complimentary breakfast up to 2 persons	✓	✓	✓	✓	✓	✓
餐饮消费享受正常菜单价格八折优惠，适用于紫膳、 文华扒房+酒吧、MO Bar、The Library以及客房用餐 20% Off at Cafe Zi, Mandarin Grill + Bar, Mo Bar, The Library and In-room dining	-	✓	✓	✓	✓	✓
水疗消费享受正常疗程价格八折优惠 20% Off on treatments at The Spa	-	✓	✓	✓	✓	✓
免费享用一套双人下午茶 Complimentary afternoon tea for 2 persons	-	-	✓	✓	✓	✓
每次入住获赠餐饮或水疗的酒店签帐额 F&B or Spa credit per stay	-	-	-	¥ 500	¥ 800	¥ 800

- 尊享以上权益及优惠仅限BESPOKE雋環会员通过致电王府中環十王府贵宾专线010-85648899进行预定，并于到店出示有效会员身份识别信息后享用。
- 酒店设施有限，需提前预订。
- 权益及优惠不可与其它套餐、优惠及特别推广同时使用，且不适用于节假日及特别活动期间不适用，不适用于4月5日，5月1-3日，6月22-24日，9月29日，10月1-6日，12月31日。
- 权益及优惠不适用于团队订房、会议及宴会活动。
- 酒店签帐额不适用于下午茶、水疗及礼品店零售商品。
- 免费提前入住及延迟退房需视酒店入住情况而定。
- 免费客房升级需视酒店客房入住情况而定，不适用于文华客房，且客房或套房均仅限升级至同类别上一等级，客房及套房之间不通用。
- 以上权益及优惠仅适用于住店客人专享。
- Privileges are applicable for BESPOKE members only and booking through WF CENTRAL VIP salon at 010 8564 8899 is required. Please present member e-profile card at hotel check in.
- Advanced booking required, subject to availability.
- Privileges are based on BAR rate and normal selling price and are not valid in conjunction with any other hotel promotion, package or discount offers. Black-out dates apply (2023 Black-out dates: 5 April, 1-3 May, 22-24 June, 29 September, 1-6 October, 31 December).
- Privileges are not applicable for group booking or event.
- Hotel F&B or Spa credit doesn't include afternoon tea, SPA and gift shop retail spending.
- Complimentary early check-in and late check-out will be subject to availability.
- Complimentary upgrade upon arrival is based on Room to Room, Suite to Suite, excluding Mandarin Room, subject to availability.
- All the above benefits only apply to the registered guests of the room during the hotel stay.